
Woclawek. 05.07 .2024r.

Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Woclawek

Pan

Kr4tsztof Kukucki
Pre4tdent Miasta Moclaweh

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkancow Woclawka zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluZbom komunalnym by podjgty dzialania rnienaj4ce do naprawy
ubytk6w w moScie stalowym im. Edwarda Smiglego-Rydza. Wprawdzie tymczasowe latanie
ubytk6w ulatwilo nieco drogg przeje?d?ajqcym kierowcom, to jednak za chwilg powstaj4
nowe ubytki w miejscach kt6re byty naprawiane. Wszyscy niecierpliwie czekaj4 na powarry
remont nawierzchni.
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